



Protokoll från SKIF's styrelsemöte i Örebro 2016-01-25--26

Närvarande:

Christer Duvek	ordförande
Oskar Danielsson	kassör
Anna Isaksson	sekreterare
KåGe Jönsson	ordinarie ledamot
Marcus Pauckstadt	ordinarie ledamot
Maria Spjut	ordinarie ledamot
Anna Brännvall	suppleant <i>ersätter</i> Anna Andersson
Hans Falk	suppleant
Niklas Larsson	suppleant
Håkan Ullefors	suppleant
Maria Brinkeback	suppleant
Tobbe Hallberg	kanslist

§1 Mötets öppnande

Ordförande hälsar välkomna och mötet öppnas.

§2 Mötets behöriga utlysande

Mötet ansågs vara utlyst i behörig ordning. Kallelser och dagordning har skickats ut i god tid.

§3 Fastställande av dagordningen

Dagordningen fastställs och inga övriga frågor anmäls.

§4 Föregående protokoll

§ 7 – Bilder till jubileumsskriften har inkommit till kansliet.

§ 14 – Gällande funktionen som SKIF-ambassadör har det kommit in drygt tjugo intresseanmälningar.

Föregående protokoll läggs till handlingarna.

§5 Budget 2017-2018

Kassören redogör för det ekonomiska läget som bedöms vara stabilt.

Från och med 2018 sitter nya revisorerna i Norrköping vilket kommer att minska kostnaden för resor samt underlätta arbetet.

Den räntefond som vi har placeringar i har inte varit lönsam under det gångna året och därför beslutar styrelsen att ingen utökning av fondplaceringen ska göras i dagsläget.

Gällande budgeten för 2018 har de centrala medlen ökats med anledning av årets förbundsmöte och jubileumsfirande.

Vikten av tydliga, skriftliga överenskommelser vid arrangemang påtalas.

Mötet uppdrar till kassören att teckna ett SWISH-konto för SKIF's räkning.

§6 SKIF-lotteriet

Kansliet informerar om att alla lotter är utskickade och att betalningarna är på ingång.

§7 Förbundsmöte 2018

Jubileumsskriften är i det närmaste klar och ska gå till tryck inom kort.

Lokal för styrelsemötet (fredag) är klar liksom lokal för lördagens möte, mingel och middag.

Menyförslag för middagen diskuteras, Christer håller kontakten med cateringfirman.

Musikunderhållning för kvällen är bokad.

Maria B och Tobbe får i uppdrag att sätta ihop innehåll till en "goodiebag" till mötesdeltagarna.

Tobbe och Hans ansvarar för att gravyr mm ordnas runt Clas Amilon's hederspris.

Förväntat antal deltagare på förbundsmötet ligger mellan sjuttio och nittio personer.

Representanter från Norge, Finland och Danmark kommer att medverka.

Vikten av att motionerna kommer ut i tid inför mötet påtalas.

§8 Inför NM i handboll 2018, Helsingborg

Spelplaner och bankett är bokad och klart. *Styrelsen godkänner att en extra kostnad kan tillkomma* då det finns behov av att träna i en fullmåttsshall.

§9 Inför NM i fotboll 2019, Danmark

Svenska landslaget har som önskemål att träffas för träning i Helsingborg innan de åker till Danmark. Tobbe ska kontakta hotellet i Helsingborg under våren.

§10 Friskvårdskampanj 2018

Maria B ansvarar för att färdigställa affischer mm.

Tobbe har ordnat så poängregistrering kommer att kunna ske via Krimnet.

Priserna för årets kampanj är klara.

Styrelsens medlemmar får i uppdrag att bistå med "starthjälp" på sina respektive verksamhetsställen när kampanjen börjar.

§11 Styrelsens sammansättning och arbete inför 2018.

Inför förbundsmötet kommer en motion gällande stadgarna att lämnas in. Motionen berör styrelsens sammansättning.

Tobbe ska ta fram förslag på några arbetsgrupper till styrelsen.

§12 Korpen

Årsrapporten är inskickad till Korpen och medlemsavgiften är betald.

§13 SM-programmet år 2018

16-17/3 Skidor, alpint och längd i Vemdalen.

20/4 Bowling i Norrköping

31/5 Cykel i Göteborg NY GREN!

4-5/9 Golf i Linköping

6-7/9 Terränglöpning i Skövde

8-9/9 Fotboll i Frövi

3-4/11 Innebandy i Helsingborg

Five a side kommer att arrangeras av PK Silvermuren/Salberga, datum är ännu ej bestämt.

Racket kommer att arrangeras av Frivårdarna/ Jönköping. Racket kommer att leva kvar som SM-gren under 2-3 år då cykel körs på prov.

§14 Lokala medlemsbidrag

Ansökningshandlingar gällande de lokala medlemsbidragen har gått ut till föreningarna.

§15 Inkomna skrivelser

Inga inkomna skrivelser.

§16 Kansliinfo

Tobbe berättar om årets nya SM-gren, cykel, som arrangeras på prov detta år.

Den lokala föreningen i Arvidsjaur har meddelat att de lägger ner sin verksamhet.

Högsbo och Beateberg/Asptuna startar upp en lokal förening under året.

Tobbe och Christer ska göra vad de kan för att försöka få med SKIF's

"friskvårdskampanjsgubbe" på Krimnets förstasida i syfte att det ska gå snabbt och enkelt att hitta till SKIF.

§17 Övriga frågor

Under mötets gång beslutades att *Kontaktpersoner/kontaktpersonsmötet* sätts upp som en stående punkt på dagordningen för styrelsens möten.

I samband med § 8 och § 9 (internationella mästerskap) uppkom idén att alla deltagare i internationella mästerskap ombeds fylla i en utvärdering som kontaktperson/förbundskaptener och styrelsen ska ta del av.

§18

Nästa sammanträde

Nästa styrelsemöte sker i anslutning till förbundsmötet i Jönköping, 180309, klockan 14:00.

180524-25, Helsingborg

180905-06, Skövde

§19

Mötet avslutas

Ordförande förklarar mötet avslutat.

Vid protokollet:

Anna Isaksson

Anna Isaksson

sekreterare

Justeras:

Christer Duvek

Christer Duvek

ordförande